



## نموذج الالتزام بسياسة السلامة والصحة المهنية

### Occupational Health and Safety Policy Statement

June-2023

تاريخ الإصدار

01

رقم الإصدار

RCMC-OHS-PO-01

رقم النموذج

The Royal Commission for Makkah City and Holy Sites (RCMC) vision is to develop, implement and maintain a safety culture within all RCMC premises and considers the safety of its employees, visitors, and contractors as one of its basic responsibilities.

تطمح الهيئة الملكية لمدينة مكة المكرمة والمشاعر المقدسة (RCMC) من خلال رؤيتها إلى تطوير وتعزيز واتباع ثقافة السلامة والصحة المهنية في جميع مواقعها، ومراعاة السلامة والصحة المهنية لمنسوبيها وزوارها والمتعاملين معها كإحدى المسؤوليات الأساسية للهيئة.

The fundamental aim is to provide a safe & healthy working environment for the prevention of work-related injury and ill health while fulfilling the requirements of the Health & Safety Management System ISO 45001:2018.

إن توفير بيئة عمل آمنة وصحية تقي من إصابات العمل والأمراض يعد من أهدافنا الأساسية مع ضمان تلبية متطلبات نظام إدارة السلامة والصحة المهنية (ISO 45001:2018) والقوانين والأنظمة الأخرى ذات العلاقة.

#### COMMITMENT:

#### الالتزام:

##### RCMC always committed to:

- Fulfill all applicable legal and other requirements.
- Tackle or issues related to the health & safety within the RCMC activities while meeting the expectations of all relevant interested parties.
- Continual improvement of the Safety Management System (SMS).
- The continual consultation, awareness and participation of employees regarding Health & safety related issues.

##### تلتزم الهيئة الملكية لمدينة مكة والمشاعر المقدسة دائماً بما يلي:

- الالتزام بجميع المتطلبات القانونية والمتطلبات الأخرى ذات العلاقة.
- التعامل مع الأمور المتعلقة بالسلامة والصحة المهنية ضمن إطار أعمال وأنشطة الهيئة، مع الوقوف على توقعات كافة الأطراف والمنسويين المعنيين بهذا الشأن.
- التحسين المستمر لنظام إدارة السلامة والصحة المهنية (ISO 45001:2018) المطبق لدى الهيئة.
- التشاور وتوعية ومشاركة المنسويين والمتعاملين فيما يتعلق بالسلامة والصحة المهنية لأعمالهم وأماكن عملهم.

#### EXPECTATIONS:

#### التوقعات:

Royal Commission for Makkah City and Holy Sites will continuously improve the it's safety management system in order to create safe, healthy and attractive working environment to ensure that employees, contractor and visitors can perform their work efficiently and effectively.

تستمر الهيئة في تطوير نظام السلامة والصحة المهنية من أجل خلق بيئة عمل آمنة، صحية وجاذبة لضمان قدرة منسوبي الهيئة، الزوار والمتعاملين على أداء مهامهم بكفاءة عالية وتحقيق أهداف الهيئة.

#### VALIDATIONS:

#### التحقق:

Our Health & Safety Policy will be periodically reviewed by RCMC's top management, to ensure its continuous applicability and alignment with RCMC's vision and strategic objectives.

تتم مراجعة فاعلية وملائمة سياسة السلامة والصحة المهنية دورياً من قبل الإدارة العليا للهيئة لضمان فاعليتها وموائمتها لحاجات العمل، الرؤية والأهداف الإستراتيجية للهيئة والمتغيرات الداخلية والخارجية.

الرئيس التنفيذي للهيئة الملكية لمدينة

مكة المكرمة والمشاعر المقدسة

م. صالح إبراهيم الرشيد